
 

 

 

 
 
 
Hej alle sammen, 
Her er dagsorden til vores næste møde onsdag d. 27. oktober. 
Vi starter mødet kl.17.30.  
 
 Dagsorden indhold 

1. Mødeformalia 
Valg af ordstyrer + 
referent 

Deltagere til mødet:  
 
Farida, Najat, Saida, Wasan, Rahat, Zahra, Mohamed 
Anass, Amal 
Marco, Anne Mette, Gitte, Julie (ref.) 
 
Vi vil forsøge at holde dagsordenen kortere fremadrettet, så der er tid til 
at få talt tingene i dybden.  
 

2. Nyt fra Ledelsen • Corona status 
• Budgetopfølgning + elevtal 
• Princip om bad – kort drøftelse 
• Elevplaner (egne feedback samtaler ift. standardskabelon fra 

uvm) 
 
Corona 
Der er ca. 30 smittetilfælde, muligvis mere. Ledelsen rapporterer ind, og 
i går vurderede Styrelsen for Patientsikkerhed i samråd med 
kommunen, at der var behov for de restriktioner, som er trådt i kraft i 
dag. Der er blevet optimeret på rengøring, klasserne spiser i egne 
lokaler, og klasserne er i de fleste sammenhænge hver for sig - på 
udeområderne er det dog opdelt årgangsvis; ligeledes er det 
årgangsopdelt på fritidsdelen.  
 
Der er testmuligheder på skolen for både elever og medarbejdere, men 
man kan også som forældre blive testet på skolen og fritidsdelen 
fredage kl. 15-16.30. Børn under 15 år skal have en forælder med.  
Der er også stadig mulighed for at blive vaccineret.  
 
Budgetopfølgning + elevtal 
Vi ligger efter september optællingen på omkring 580 elever på skolen. 
Elevtallet er stigende sammenlignet med forrige år.   
Budgettet ser fornuftigt ud, og der er et lille overskud. Det skal 
diskuteres, hvad disse penge skal bruges til, men mulighederne er at 
opgradere omklædningsrummene i idræt og udskifte smartboards i de 
klasser, som har gamle/små skærme. Det vil blive gennemgået og 
diskuteret på næste møde.  
 
Elevplaner 
Undervisningsministeriet har givet mulighed for, at vi kan ændre på 
måden, hvorpå vi laver elevplaner. Der er et ønske om, at 
feedbacksamtalerne og læringssamtalerne vil udgøre vores 
”elevplaner”.  
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Det skal vedtages, om hvorvidt det ønskes:  
Det er hermed vedtaget! 
 
Dog efterspørges der, at man stadig kan få et større indblik i, hvordan 
det går i alle fag. Vi vil evaluere på, hvordan man kan finde en balance i 
at fastholde det positive ved læringssamtalerne samtidig med forældre 
og elever kan få et realistisk indblik i det faglige niveau i alle fag.  
Det efterspørges om de nationale test, og hvornår de ligger bliver 
gennemgået ved næste møde. 
 
Forslag om, at samtalehuset skal lægges via funktionen ”Elevplaner”, 
hvis muligt.  

 
Princip om bad – kort drøftelse 
Siden sidst er der kommet forhæng i alle brusekabiner i 
omklædningsrummene. Princippet er blevet opdateret, og nu skal vi 
vedtage det. Det understreges, at lærerne i samarbejde med eleverne 
finder de bedste løsninger for at sikre den gode undervisning.  
 
Princippet er vedtaget! 
 

3.  Nyt fra 
formandskabet 

• Nye mødetider for vores kommende møder? 
• Kurser fra Skole & Forældre (obs betaling) 

www.skole-foraeldre.dk/ 
• Kort om mødet fra Damhusengens skole: elevinddragelse på 

forskellige niveauer à fx elevråd 
 
Nye mødetider for vores kommende møder 
Det efterspørges, om der er stemning for, at vi fast afholder møderne kl. 
17:30 til 19 (med spisning fra 17-17:30) 
 
Kurser fra Skole & Forældre 
Reklame: Organisationen Skole & Forældre afholder kurser og møder, 
som man kan melde sig til. Noget er gratis, andet kræver betaling.  
 
Kort om det fælles skolebestyrelsesmøde – fokus på 
elevinddragelse 
Der blev givet inspiration til, at man giver elevrådet mulighed for at 
påtage sig en opgave, som kan implementeres/udføres på skolen.  
Enighed om, at eleverne med fordel kan inddrages mere.  
 
 

4. Nyt fra Elevrådet  • Amal og Anass – citater til skolens hjemmeside. 
 
På seneste elevrådsmøde blev der fremlagt en masse gode citater af 
eleverne. De vil blive brugt på hjemmesiden for at give mere 
personlighed. 
 
Forslag om, at der kan blive lavet en afstemning om den mad, som 
bliver ønsket af elever.  
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På kommende elevrådsmøde vil der blive stemt på, hvilke tre 
fokuspunkter der skal arbejdes på i resten af skoleåret. 
 
Der er udtrykt et stort behov for optimering af udeområderne for de 
større elever. Hvordan kan vi sikre den gode trivsel for alle? 
 
Der kommer et forslag fra fritidsdelen om, at elevrådets repræsentanter 
skal mødes med Gitte og Lasse for at tale om muligheder for indkøb af 
fx transportable højtalere.  
 

5. Nyt fra udvalgene  • Helhedsrenoveringsudvalget 
Status på arbejdsproces (Farida/ledelsen) 

• Intet nyt fra de andre udvalg (mad og økonomi/budget) 
 
Fritidshjemmets personale og ledelse samt bestyrelsesformand Farida 
har været på inspirationstur rundt og se på KKFO´ere i København for 
at få gode ideer til den kommende tilbygning og samarbejde mellem 
skole og fritid. 

Tegninger tages op på et af de kommende skolebestyrelsesmøder, 
hvor alle kan se tegninger igennem. 
 

6. Eventuelt/forslag Fra forældre: 
 

- Køleskab i klasseværelserne? (Forældrestyret) 
- Sløjd eller andet håndværk/design i klubben? 
- Nogle forældre er i gang med en underskriftsindsamling mod 

Rasmus Paludan kommer på skolens matrikel? Hvordan kan vi 
sikre sikkerheden for skolens børn? (Dette er ikke en snak om 
ytringsfrihed, men hvordan kan vi skabe tryghed for børnene) 

- Kontaktforældre inspiration (hvis der er tid til overs) 
 
 
Der er forslag fra forældre til køleskabskøb. Det er ikke noget, som 
skolen kan stå for, da det ikke ligger i skolens rengøringsaftale. Skal der 
være ét køleskab et sted? Og skal de store elever stå for det? Elevrådet 
vil tale mere om det – men i sidste ende er det et forældreprojekt. 

Er det en mulighed for at have mere kreative værksteder i klubben? Fx 
HDS-lignende projekter. 
 
 

 
Vi slutter mødet kl.19. 


